
 

 

K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 10/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 12.12.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, Mgr. Lukáš Kaucký, Doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc., 
                   JUDr. Lubomír Ledl, MUDr. Iveta Borská, Mgr. Jan Kalousek 
                    
Omluveni : JUDr. Monika  Krobová Hášová, Ing. Vladimír Schmalz, Pavel Hurda 
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
P r o g r a m  : 
 
1)  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 09/2012 – schválení  
      (podklad elektronicky)    
2)   Informace o přípravě novelizace Etického kodexu člena ZHMP 
3)   Informace o stavu vyřizování žádosti Ing. Anýžové  o prošetření investiční akce  
       v lokalitě Veronského náměstí 
4)   Informace o stavu přešetřování stížnosti OS BB na obsah znaleckého   posudku    
      ceně  bytů na sídlišti Barrandov. 
5)   Informace o stavu vyřizování petice „Radotínská jezera a těžba štěrkopísků na  
      soutoku Vltavy a Berounky“ (Tisk  Z-1414) 
6)   Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic    
      (přehled elektronicky) 
7)   Různé a diskuse                                                     
       -  návrh termínů zasedání KVR ZHMP na 1.pol. 2013 
                  
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil předseda výboru Petr Dolínek. Ověřovatelem zápisu 
byl ustanoven JUDr.Ledl. Zasedání bylo zahájeno ve 13.00 hod., zvukový záznam je uložen 
u předsedy a tajemnice výboru. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 09/2012 – schválení 
K zápisu 09/2012 byla vznesena doplňující připomínka ohledně textu usnesení k bodu Ad 9) 
oprava textu –„předseda výboru zajistí vypracování posudku na již existující posudek znalce“. 
Po opravě byl zápis schválen 
(hlasování : 5 – 0 – 0 ). 
 
Ad 2/ Informace o přípravě novelizace Etického kodexu člena ZHMP 
Návrh změn textu stávajícího Etického kodexu obdrželi členové výboru předem 
v elektronické formě. Předseda výboru proto již jen stručně charakterizoval hlavní navržené 
změny a doplnění textu EK. 
 
Usnesení  č. 01/10/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. souhlasí s textem navržených změn stávajícího Etického kodexu člena ZHMP 
    a s předložením příslušného Tisku na prosincové zasedání ZHMP 
Hlasování : 6 – 0 – 0  
 
 
 
Ad 3/ Informace o stavu vyřizování žádosti Ing. Anýžové  o prošetření investiční akce  
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v lokalitě Veronského náměstí  
Podklady (protokol o převodu majetku, vyčíslení a dočíslení pořizovací hodnoty) předloženy 
v elektronické formě. Předseda výboru konstatoval, že z podkladů předložených OMI a SVM 
MHMP vyplývá, že podle „Protokolu o převodu hmotného majetku získaného  investiční 
výstavbou včetně předání a převzetí a následného předání do správy“ došlo k předání majetku 
se zpožděním. Obavy ze znehodnocení majetku z důvodu časové prodlevy při předání 
(obsažené v žádosti Ing. Anýžové) byly důvodné. 
 
Usnesení  č. 02/10/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí:  
     ústní informaci o vyřízení žádosti přednesenou předsedou výboru s tím, že podklady  
     předložené zainteresovanými odboru MHMP budou předloženy Ing. Anýžové, jako 
příloha  
     odpovědi na její žádost. 
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
Ad 4/ Informace o stavu přešetřování stížnosti OS BB na obsah znaleckého   posudku    
ceně  bytů na sídlišti Barrandov 
Zástupkyním občanů předseda výboru vysvětlil, že již v úvodu zasedání byla akceptována 
změna textu v předchozím zápisu a opravený text zní „předseda výboru zajistí vypracování 
posudku na již existující posudek znalce“. Předseda dále informoval o způsobu výběru znalce 
Ing. Babického, se kterým se uskuteční pracovní schůzka dne 13.12.2012. V diskusi byl 
následně projednáván další možný postup nejenom ze strany kontrolního výboru, ale rovněž 
prostřednictvím  výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku ZHMP (předseda Doc. 
Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc.) a náměstka primátora Mgr. Kabického. Konkrétní úkony 
nelze předjímat, je nezbytné vyčkat na výsledky znaleckého  posudku od Ing. Babického.  
 
Usnesení  č. 03/10/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí:  
     informaci o stávajícím postupu přešetření stížnosti OS BB. Předseda výboru bude o 
dalších  
     poznatcích a výsledcích šetření průběžně členy kontrolního výboru informovat. 
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
Ad 5) Informace o stavu vyřizování petice „Radotínská jezera a těžba štěrkopísků na  
soutoku Vltavy a Berounky“ (Tisk  Z-1414)  
Členové výboru obdrželi návrh Tisku  Z – 1414, proto předseda výboru pouze upozornil na 
text navrženého usnesení ZHMP. Text usnesení bude samozřejmě doplněn či změněn podle 
obsahu diskusních příspěvků přednesených přímo na prosincovém zasedání ZHMP. 
 
Usnesení  č. 04/10/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. souhlasí  s předložením petice a Tisku  Z 1414 na prosincové zasedání ZHMP 
Hlasování : 6 – 0 – 0  
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Ad 6)  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Předloženou informaci ještě doplnil předseda výboru, který informoval o dalších krocích, 
spojených s přešetřením stížnosti pí Šmrhové. Uskuteční se schůzka s ředitelem OMI MHMP 
v souvislosti s problematikou „součinnost občanů při realizaci staveb technické vybavenosti“.  
(kontaktní osobou na OMI MHMP byl ustanoven Ing. Josef  Husák). 
Dále předseda informoval o petici občanů, kteří nesouhlasí se solením chodníků a 
komunikací. Konstatoval, že Rada HMP pověřila vyřízením této petice pana náměstka  
Noska. Projednání petice je zařazeno na program jednání prosincového zasedání ZHMP. 
Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic byla přítomnými členy výboru 
vzata na vědomí. 
 
 
Ad 7/ Různé a diskuse 
Na kontrolní výbor ZHMP se obrátili zástupci občanů MČ Praha 6  se stížností na „porušení 
zákona o HMP a zákona o právu petičním“, kterého se údajně měli dopustit představitelé MČ 
Praha 6 v souvislosti s projednáváním a vyřízením „petice proti podmínkám privatizace 
bytového fondu“. Jménem občanů vystoupili v diskusi Ing. Berka, Ing. Moravec a prof. Jirků. 
Společně negativně hodnotili průběh privatizace (rozdílné ceny bytů, výše nájemného 
neúnosná pro seniory apod.) a vyslovili požadavek, aby  představitelé MČ Praha 6 byli 
prostřednictvím kontrolního výboru ZHMP vyzváni k důslednému dodržování zákona o HMP 
a zákona o právu petičním.  
 
Usnesení  č. 05/10/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. zmocňuje předsedu výboru, aby si k obsahu stížnosti vyžádal zpracování stanoviska od 
odboru LEG MHMP, které bude předloženo na lednovém zasedání výboru. 
Hlasování : 6 – 0 – 0  
 
K problematice procesu privatizace na MČ Praha 6 se v následné diskusi ještě vyjádřili Doc. 
Dlouhý a prof. Jirků. Poukázali na zveřejnění záměru MČ Praha 6 převést majetek v hodnotě 
převyšující hodnotu 50 mil. Kč na společnost SNEO. Prověření legálnosti uvedeného převodu 
zajistí předseda výboru a informaci o výsledku šetření předloží na lednové schůzce výboru.  
 
 Termíny zasedání kontrolního výboru v průběhu 1.pololetí 2013 : 
16.1.  -   20.2.  -  13.3.  -   17.4.  -   15.5.   12.6. 
Jednání kontrolního výboru  se uskuteční vždy týden před plánovaným zasedáním ZHMP, 
od 13.00 hod. v zasedací místnosti č. 135. 
 
Jednání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno ve 14.00 hod.  
 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
                 JUDr. Lubomír  L e d l                                                       Petr  D o l í n e k  
            ověřovatel zápisu                                                              předseda výboru                                                                                       




